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7"ísztelt MaikAsszony!

„A taagyOrxtányue közösségek és a szocialista rrti»iczter" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani FIller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális C>.rökség
Múúsztstiuxuának mirxisztetchez .
A kérdésre a választ itásban bérem .

Tiszteit Miniszter úri

Öni a következűket írta egy napilapban : „A hagyományos közösségek, falvak közris őröklésünket
jelentik, amelyet nem elzárnunk, hanem megmutatnunk kell a világnak; mert ezzel mindenki csak
gazdagodhat."
Fenti gondolatával egyetértünk.

Kérdezem Miniszter úrtól
1 . Mit tett Ön miniszterként, hogy e gondolat megvalósuljon?
2. Mennyivel biztosít a NKÜM több mosatást a falvaknak jelenleg, Görgey Gábor hivatali

idejéhez, vagy az ekizó kormányzati ciklushoz viszonyítva?

Tisztclcttel várom v1Liszátt

Íráshcli kérdés
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